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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till försvarsminister Peter Hultqvist (S)

2016/17:1076 Den svenska ubåtsjaktförmågan

Sveriges territorium har vid upprepade tillfällen kränkts av utländska 
undervattensfarkoster som befunnit sig i svenska vatten. Det är oerhört 
allvarligt och det är därför av stor vikt att vi som nation kan försvara oss från 
den sortens kränkningar som detta innebär. 

I samband med den uppmärksammade ubåtsjakten i Stockholms skärgård 
hösten 2014 beskrev försvarsministern det som sin ambition att öka den 
svenska förmågan att lokalisera och bekämpa oidentifierade 
undervattensfarkoster. 

Mot bakgrund av detta vill jag fråga försvarsminister Peter Hultqvist:

 

På vilket sätt har det svenska försvarets förmåga att bedriva ubåtsjakt förstärkts 
sedan hösten 2014?

………………………………………

Erik Ottoson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2017-03-21
Besvaras senast
2017-03-29 kl. 12.00


